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Protokół nr 71/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 13 sierpnia2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z 
rozszerzeniem. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych 
uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr: 67/2012, 
68/2012, 69/2012, 70/2012. 
 
Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli w/w protokoły. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim umowy partnerskiej z Gminą Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 
 
/Na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 
Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku/  
 
Pan Kłosowski poinformował, że w dniu 16.07.2012r. wpłynęło pismo pana Józefa Blanka – 
Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego (stanowiące załącznik nr 3) w sprawie 
dofinansowania zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy nawierzchni jezdni i 
chodników wraz z infrastrukturą techniczną na ul. Tysiąclecia w Nowym Mieście 
Lubawskim. Dodał, że część robót budowlanych będzie realizowanych w pasie drogi 
powiatowej tj. na ul. Mszanowskiej. Wysokość dofinansowania wyniesie 5 473 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Trzecim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
umowy partnerskiej z Gminą Biskupiec. 
 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że gmina Biskupiec w 2012r. zamierza przystąpić do przebudowy 
drogi gminnej „Ostrowite – Osetno – Łąkorz” w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych na rok 2013 (wniosek Wójta Tomaszewskiego stanowi załącznik nr 4). 
Łączna wartość inwestycji wyniesie 8 330 000 zł. W związku z powyższym gmina zwraca 
się z prośbą o dofinansowanie realizacji zadania w wysokości 5% tj. 416 500 zł. Dodał, że na 
spotkaniu Starosty z wójtami pan Tomaszewski zadeklarował, że w zamian za udzieloną 
pomoc finansową nie musi być wykonana inwestycja za w/w kwotę na terenie gminy 
Biskupiec. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Czwartym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim umowy partnerskiej z Gminą Kurz ętnik. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek z gminy Kurzętnik (stanowiący załącznik 
nr 5) w sprawie dofinansowania zadania inwestycyjnego dotyczącego przebudowy drogi 
gminnej Tereszewo – Lipowiec. Szacunkowy całkowity koszt realizacji inwestycji wyniesie 
5 700 000 zł. Dodał, że gmina wnioskuje o pomoc finansową w wysokości 6 % tj.      
342 000 zł. Nadmienił, że inne gminy wnioskowały o dofinansowanie inwestycji w 
wysokości 5 %. W związku z powyższym zapytał członków Zarządu w jakiej wysokości ma 
być zadeklarowana pomoc. Poinformował, że powyższa inwestycja łączy się z powiatową. 
Ponadto dodał, że Wójt Gminy Kurzętnik zadeklarował pomoc w wysokości 50 % tj.    
420 000 zł na realizację inwestycji drogowej Nielbark – do drogi krajowej nr 15. Pan 
Kłosowski stwierdził, że miały być prowadzone rozmowy z Wójtem Dereszewskim w 
sprawie dofinansowania powyższej inwestycji w wysokości większej niż 50%. Natomiast z 
informacji które uzyskał wynika, że taka rozmowa nie została przeprowadzona. Członkowie 
Zarządu podjęli decyzję o wpisaniu w projekt uchwały kwoty dofinansowania w wysokości 
6% tj. 342 000 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Pan Kłosowski zapytał członków Zarządu czy Zarząd Dróg Powiatowych ma przygotować 
dokumenty dotyczące realizacji zadnia „Przebudowa drogi powiatowej nr 1248N gr. woj. 
(Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) przez wieś Nielbark do drogi krajowej nr 15” w 
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na rok 2013. Członkowie 
Zarządu wyrazili zgodę na przygotowanie dokumentacji. 
Dodał, że po przetargu na most zaoszczędzono 28 721 zł. Zapytał członków Zarządu czy 
w/w kwotę wykorzystać na inne inwestycje drogowe czy pozostawić w budżecie powiatu. 
Członkowie Zarządu stwierdzili, że powyższa kwotę należałoby przeznaczyć na inwestycje 
drogowe. 
Ponadto Pan Kłosowski poruszył kwestię dotyczącą złej sytuacji finansowej jednostki. 
Poinformował, że po ostatniej sesji Rady Powiatu z konta ZDP z działu „usługi remontowe” 
przeksięgowano środki finansowe w wysokości 230 000 zł na dział „ inwestycje”. Dodał, że 
na koncie w dziale „zakup materiałów” są środki w wysokości 24 650 zł. Pan Kłosowski 
poinformował, że na zakup soli potrzebuje 31 000 zł, natomiast na zakup piasku 10 000 zł. 
Stwierdził, że od początku istnienia jednostki nie było tak złej sytuacji finansowej jaka jest w 
chwili obecnej. Dodał, że w związku z powyższą sytuacją nie posiada środków finansowych 
na zakup paliwa jak również na utrzymanie dróg powiatowych w okresie zimowym. Ponadto 
poinformował, że w najbliższym czasie chciałby spotkać się ze Starostą, Wicestarostą i 
Skarbnikiem, ponieważ  w przyszłym roku nie widzi szans uchwalenia budżetu ZDP. Dodał, 
że z proponowanym budżetem może funkcjonować jedynie wydział w Starostwie 
Powiatowym, który będzie zajmował się sprawami drogowymi.  
Pani Trzaskalska zapytała ilu jest zatrudnionych pracowników fizycznych w ZDP. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że ośmiu.  
Pani Skarbnik stwierdziła, że zła sytuacja finansowa powiatu istnieje od 2010r. W miesiącu 
grudniu 2011r. zostało wystosowane pismo Zarządu Powiatu do wszystkich jednostek 
organizacyjnych powiatu w sprawie dokonania zmniejszenia budżetów jednostek.  
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Pan Kłosowski poinformował, że wykonał wszystkie zalecenia pani Starosty w powyższej 
sprawie. Ponadto dodał, że wszyscy pracownicy ZDP otrzymali wypowiedzenia zmieniające, 
na podstawie których dokonano cięć w wynagrodzeniach.  
 
/Pan Ryszard Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  
 
Piątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. Grunwaldzkiej 9 
stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen wywoławczych, wadium 
oraz powołania komisji przetargowej. 
 
/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Jolanta Haska- pracownik wydziału Geodezji i 
Nieruchomości/  
 
Pani Haska poinformowała, że pierwszy przetarg zakończył się wynikiem negatywnym. W 
związku z tym ogłasza się drugi przetarg na sprzedaż nieruchomości przy ul. Grunwaldzkiej 
9. Członkowie Zarządu ustalili cenę wywoławczą w wysokości 1 250.000,00 zł. Ponadto 
ustalono komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Adam Głowacki 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
Członek komisji przetargowej – Marcin Buliński 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Szóstym punktem porządku było rozpatrzenie wniosku Pani /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ i Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ w sprawie sprzedaży części działki nr 90/1 
obręb Krzemieniewo gm. Kurzętnik. 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu 19.07.2012r. wpłynął wniosek państwa /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie 
do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  (stanowiący załącznik nr 6) dotyczący zakupu działki nr 90/1. Ponadto 
dodała, że zostało wystosowane pismo do pana Kłosowskiego z zapytaniem czy teren, o 
którym mowa powyżej nie leży w pasie drogi powiatowej. Wyjaśniła, że otrzymano 
odpowiedź negatywną.  Pani Haska poinformowała, że państwo /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ poniosą wszelkie koszty związane ze sprzedażą działki. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
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Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem pani Agaty 
Szulc – Pawłowskiej – prezes Zarządu NZOZ „ESKULAP” w Nowym Mie ście 
Lubawskim w sprawie wyrażenia zgody na korzystanie z miejsca parkingowego 
należącego do Starostwa Powiatowego. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek Pani Agaty Szulc – Pawłowskiej 
(stanowiący załącznik nr  7) z prośbą o wyrażenie zgody na korzystanie z miejsca 
parkingowego przy ul Grunwaldzkiej 3. Dodała, że samochód który byłby tam zaparkowany 
będzie używany wyłącznie w celach służbowych np. do odbywania wizyt domowych do 
pacjentów.  
 Pani Haska poinformowała, że musi być sporządzony wykaz miejsc parkingowych  
przeznaczonych do dzierżawy albo w użyczenie.  
Pani Trzaskalska zapytała kto parkuje samochód na w/w parkingu. 
Pani Haska odpowiedziała, że parkują tam kierownicy jednostek organizacyjnych oraz 
geodeta powiatowy. 
Starosta zapytała, czy miejsca parkingowe są odpłatne. 
Pani Haska odpowiedziała, że miejsca parkingowe są bezpłatne, ustalona jest jedynie stawka 
opłaty za dzierżawę wiat. Członkowie Zarządu podjęli decyzję o przeznaczeniu miejsca 
parkingowego w użyczenie. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. 
Głowacki.  
 
/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia oferty konkursowej o dotację w ramach Resortowego Programu 
Wspierania Rodziny i Systemu Pieczy Zastępczej na rok 2012, projektu pn. 
„Koordynator rodzinnej pieczy zastępczej – druga edycja”. 
 
/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Urszula Łydzińska – Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Drugim  punktem rozszerzenia porządku było zapoznanie się z informacją w sprawie 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Jan Karwowski – Dyrektor Szpitala Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pan Karwowski szczegółowo omówił kwestię dotyczącą przekształcenia SP ZOZ w spółkę. 
Poinformował, że jeżeli jednostka byłaby spółką to mogłaby ubiegać się o dotację. 
Nadmienił, że w sytuacji kiedy SP ZOZ byłby spółką to podmiot tworzący tj. powiat 
nowomiejski przejmuje część zobowiązań finansowych jednostki przekształcanej. W 
związku z powyższym  powiat przejąłby kredyt w wysokości  2 600 000 zł zaciągnięty przez 
SP ZOZ. Dodał, że kiedy powiat przejąłby zobowiązania finansowe SP ZOZ to poręczenie 
kredytu by wygasło a jednostka (tj. SP ZOZ) mogłaby ubiegać się o dofinansowanie. 
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Ponadto wyjaśnił, że powiat mógłby spłacać kredyt np. ze środków pochodzących z 
wynajmu pomieszczeń SP ZOZ. 
Skarbnik poinformowała, że cały dług jednostki byłby wtedy wciągnięty w zobowiązania 
powiatu co spowodowałoby zadłużenie  w wysokości  19 312 400 zł  tj. 52,42 %. Ponadto 
dodała, że jeżeli do obsługi długu dołożymy 2 600 000 zł to obsługa wyniesie 5 739 901 zł 
co daje wskaźnik w wysokości 15,58 %. Dlatego też pani Skarbnik stwierdziła, że w sytuacji 
jaka jest obecnie nie ma możliwości przejęcia zadłużenia powyższej jednostki  przez powiat. 
 
 
Ósmym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przystąpienia do projektu pod nazwą „Wspomaganie szkół i przedszkoli w Powiecie 
Nowomiejskim”. 
 
/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Andrzej Korecki- naczelnik wydziału Oświaty, Kultury  
i Promocji/  
 
Pan Korecki szczegółowo omówił projekt uchwały. Dodał, że realizatorem projektu będzie 
Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Nowym Mieście Lubawskim. Ponadto dokonano 
zmiany w upoważnieniu Członków Zarządu  do składania oświadczeń woli i dokonywania  
czynności prawnych w zakresie realizacji niniejszego projektu tzn. w miejsce pani Starosty 
powołano pana Adama Głowackiego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Dziewiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/211/2012 Rady Powiatu z dnia 31 maja 2012r. w 
sprawie utworzenia i nadania statutu Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej w Nowym 
Mieście Lubawskim. 
 
Pan Korecki poinformował, że w powyższej uchwale zmienia się termin utworzenia i 
nadania statutu Powiatowej Biblioteki Pedagogicznej z dnia 01.09.2012r. na dzień 
01.01.2013r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
/Pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku było zapoznanie się z informacją dotyczącą rozliczenia 
dotacji celowej na realizację zadania „Pomoc dla poszkodowanych w wyniku pożaru 
wielorodzinnego budynku mieszkalnego położonego w miejscowości Lipinki nr 12 
gmina Biskupiec”. 
 
Członkowie Zarządu zostali zapoznani z rozliczeniem dotacji celowej, które stanowi 
załącznik nr 8. 
 
Trzecim punktem rozszerzenia porządku było rozpatrzenie wniosku Pana Jana Heichel 
– prezesa Warmińsko Mazurskiej Izby Rolniczej w sprawie wsparcia rolników 
poszkodowanych w wyniku gradobicia w miejscowości Bisztynek. 



 6

 
Sekretarz poinformowała, że w dniu 06.08.2012r. wpłynął wniosek Warmińsko Mazurskiej 
Izby Rolniczej (stanowiący załącznik nr 9) w sprawie wsparcia finansowego dla rolników 
poszkodowanych w wyniku gradobicia w miejscowości Bisztynek. Wyjaśniła, że Powiat 
Nowomiejski nie może przekazać środków finansowych powyższej jednostce. Dodała, że 
taka pomoc może być udzielona tylko gminie , która bezpośrednio złoży wniosek do 
powiatu.  
 
 
 
Dziesiątym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w WPF. 
 
Skarbnik szczegółowo omówiła  zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Jedenastym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w budżecie. 
 
Skarbnik szczegółowo omówiła  zmiany w budżecie. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki.  
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 


